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Proces – verbal 
încheiat azi 18.12.2024  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali. Lipseste d-ul Coman Paul . 
 D-ul secretar da citire procesului-verbal al sedintei anterioare . 
Supus la vot, procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba 6 voturi pentru si 3 abtineri (Ancuta 

Gabriela, Mihai Nelu si Popa Liviu) . 
D-ul presedinte de sedinta Nuță Valeriu citeste ordinea de zi : 

                1.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli 
                2.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  contului de executie bugetara pentru trim. IV al   
                      anului 2024 
                 3 . Întrebări, interpelări, petiţii . 

Se supune la vot ordinea de zi mentionata in convocatorul nr. 3124/12.12.2024  si se aproba cu 
unanimitate de voturi . 

D-ul primar Miu Valentin– propun adaugarea pe ordinea de zi a inca 2 proiecte de hotarare pe care 
le-ati primit, respectiv : 

- Proiect de hotărâre cu privire la modificarea  H.C.L. Icoana nr. 12/06.12.2024 privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții ,,SCOALA GIMNAZIALA 

ICOANA”, inclus la finanțare în Programul național de investiții "Școli sigure și sănătoase" 

 

- Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr. 14/06.12.2024 privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții ,,SCOALA PRIMARA URSOAIA”, 

inclus la finanțare în Programul național de investiții "Școli sigure și sănătoase" 

Se supune la vot adaugarea acestor 2 proiecte pe ordinea de zi si se inregistreaza 7 voturi pentru si    
2 voturi impotriva (Ancuta Gabriela, Mihai Nelu). 

 D-ul presedinte Nuta Valeriu da citire pct. 1 de pe ordinea de zi : 
                 1.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  rectificarii bugetului local de venituri si cheltuieli 
 D-ul Matei Florin – consilier superior – este necesara rectificarea din trei motive . Da citire raportului 
comp. financiar – contabil . 

- din aceste sume avem timp sa utilizam doar donatiile si sponsorizarile 
D-na Ancuta Gabriela – orice ban cheltuit pentru copii nu e un ban pierdut, este foarte bine 
- cand este serbarea domnule Alexe George, sunteti reprezentantul CL in CA ? 
D-ul Alexe George – cred ca pe 20.12.2024 
Se supune la vot punctul 1 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 15 . 
 D-ul presedinte Nuta Valeriu da citire pct. 2 de pe ordinea de zi : 

                2.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  contului de executie bugetara pentru trim. IV al   
                      anului 2024 
 D-ul  Matei Florin – in fiecare an , in decembrie, se supune aprobarii CL contul de executie bugetara 
pentru trimestrul IV 

- raportul este generat de Forexebug, ne-am incadrat in prevederile bugetare 
- estimez un excedent de 15-16 mld. lei vechi, am primit acel milion pentru echilibrare 
- numarul beneficiarilor de indemnizatii insotitor la Asistenta sociala creste la 66 plus inca 2 

beneficari care urmeaza pe anul 2024 
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Se supune la vot punctul 2 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 16 . 

D-ul presedinte Nuta Valeriu citeste primul punct adaugat pe ordinea de zi : 
-  Proiect de hotărâre cu privire la modificarea  H.C.L. Icoana nr. 12/06.12.2024 privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții ,,SCOALA GIMNAZIALA 

ICOANA”, inclus la finanțare în Programul național de investiții "Școli sigure și sănătoase" 

D-ul primar – avem o solicitare, o clarificare 
- daca proiectul a fost verificat, va fi si finantat 
- ca sa afli suma totala a investitiei trebuie sa inmultesti mp cu 2000 euro/mp 
- indicatorii aprobati in 06.12.2024 au fost facuti preluându-se sumele din deviz 
Se supune la vot primul punct adaugat pe ordinea de zi, se aproba cu 6 voturi pentru si 3 abtineri 

(Ancuta Gabriela, Mihai Nelu, Popa Liviu), astfel fiind adoptata hotararea nr. 17 . 
D-ul presedinte Nuta Valeriu citeste al doilea punct adaugat pe ordinea de zi: 
-  Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr. 14/06.12.2024 privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții ,,SCOALA PRIMARA URSOAIA”, 

inclus la finanțare în Programul național de investiții "Școli sigure și sănătoase" 

D-ul primar – la fel ca si la Scoala Icoana, se inmultesc mp cu 2000 euro/mp, aflandu-se valoarea 
totala  
Se supune la vot al doilea punct adaugat pe ordinea de zi, se aproba cu 6 voturi pentru si 3 abtineri 

(Ancuta Gabriela, Mihai Nelu, Popa Liviu), astfel fiind adoptata hotararea nr. 18 . 
 D-ul presedinte Nuta Valeriu da citire pct. 3 de pe ordinea de zi : 

            3.    Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul primar – as fi vrut sa mai introducem un punct cu panouri fotovoltaice 

- sunt un numar de 10 clarificari, e mult de lucru, termenele scurte – 08.01.2025 
- este o perioada complicata fiind liberele de sarbatori, sper sa va implicati, sa faceti eforturile 

necesare 
D-na Ancuta Gabriela – banii dati subventie la Alimentarea cu apa au fost rambursati ? Le-am dat in 

vara, trebuia sa-i returneze pana la sfarsitul anului 
D-ul primar – pana in momentul de fata, nu . 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal .   
 
 
 
 

Preşedinte ,                                Întocmit , 
                  Nuta Valeriu                                                                Secretar general    

                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


